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 Minnesanteckning ar                                

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

 

 

Typ av möte: 

Kommunala pensionärsrådet 
 

Mötesdatum:  

2013-09-19 kl.13.30 – 15.30 

Plats: 

Nacka stadshus, lokal Jelgava 
 
 
Närvarande:  

 

Gun Mattson, Inga-Lisa Dahlbäck, Gunnar Olsson, Birgitta Björklund, Bengt 
Stenqvist, Monica Whybrow, Kenneth Sjökvist, Vera Maj Torby, Maud 
Anderstedt, Marianne Erikson, Anna-Lena Berglund, Ann Mari Hjorth, Inga 
Kamlin, Elise Stare, Birgitta Husén, Gunilla Elmberg, Maria Fridstjerna.  
 

 

 

Ordförande 

 

……………………………… 

Birgitta Husén 

 

Kontrasignering 

 

……………………………… 
Maud Anderstedt PRO  
 
 
……………………………… 
Ann Mari Hjorth SPF  
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Nr Ärende Ansvarig 

1.  Mötets öppnande och upprop 

Ordförande hälsar alla välkomna.  

 

 

2.  Godkännande av dagordning  

Mötet godkänner dagordningen.  

 

 

3.  Minnesanteckningar från föregående möte 

Inga-Lisa Dahlbäck påpekar att hon inte finns med under 

punkten närvarande, vilket justeras.  

 

 

 Besök  

4. Leila Haapaniemi – presentation av Nackas nya 

demenssköterska 

Leila Haapaniemi, äldreenheten 

Leila presenterar sig och berättar att hon började sin tjänst i 

nacka kommun 2 september. Tills vidare kommer hon att 

arbeta fyra dagar i veckan. Demenssköterskan ingår i 

verksamheten sociala stödresurser. Sköterskans målgrupp är 

alla medborgare i kommunen, men största gruppen är de som 

har eget boende.   

 

 

5. Carina Smith berättar hur socialtjänsten arbetar med 

brandförebyggande arbete 

Carina Smith, sociala kvalitetsenheten 

Information kring brandförebyggande arbete. 

 

 

6. Så jobbar Nacka med snöröjning 

Camilla Estlind, enhetschef Tekniska drift- och underhållsenheten 

berättar om hur kommunen arbetar med snöröjning. En 

viktig del i är synpunktshanteringen där enheten går igenom 

inkomna synpunkter för att kunna sätta in resurser där 

nackaborna upplever att det behövs. Ett utvecklingsarbete 

sker tillsammans med parkenheten för att samordna 

snöröjningen mellan det som räknas som parkmark och 

övriga vägar. Camilla tar gärna mot synpunkter på 

inriktningsbeslut och snörapport från KPR. Inriktningsbeslut 

och snörapport bilägges. På Nackas hemsida kan du läsa om 

skötsel av vägar snöröjning.  

 

 

http://www.nacka.se/web/trafik_vagar/skotsel_vagar/snorojning_halkbekampning/Sidor/default.aspx
http://www.nacka.se/web/trafik_vagar/skotsel_vagar/snorojning_halkbekampning/Sidor/default.aspx
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 Informationspunkter  

7. Hur har det digitaliserade trygghetslarmet fungerat 

sedan införandet? 

Inga incidenser har skett efter införande i juni. Kunder som 

inte har kunnat fått larm tidigare har nu även fått vilket är 

positivt. 

 

Anne-Lie Söderlund, 

äldreenheten 

8. Social- och äldrenämndens budget 

Ökade behov i hemtjänsten. Andelen av befolkningen i Nacka 

som är över 65 år och har hemtjänst är högre i Nacka (11%)  

än i länet (10%) samt i riket (9%). Fler äldre väljer att bo kvar 

i hemmet med hemtjänst.  

Andelen av befolkningen i Nacka som är över 65 år och bor 

på äldreboende uppgår till 4 %. Andelen i länet och riket är 5 

%. Antal personer med demenssjukdom som är behov av 

äldreboende ser vi ökar.  

För att säkerställa kontinuitet och kvalité inom äldreomsorgen 

är det även viktigt att checknivåerna ligger i nivå med 

utvecklingen av lönekostnader och konsumentprisindex.  

 

Bengt och Monica skickar in synpunkter till Annelie. 

 

Anne-Lie Söderlund, 

äldreenheten 

9. Nyckelfri hemtjänst 

Under oktober till december kommer ca 45 kunder testa en 

”kåpa” som sätts på insidan av ytterdörrens vred. Vredet finns 

kvar. Detta innebär att med hjälp av mobiltelefon kan rätt 

personal med rätt behörighet kunna låsa upp dörren med 

hjälp av telefonen. På så sätt behöver inte kunderna lämna ut 

några nycklar varken till Larmpatrull eller hemtjänst. Nestor 

deltar och kommer utvärdera hur kunderna upplever tekniken 

i förhållande till att lämna ut nycklar. Länk till fil och produkt: 

Bakgrunden, (3,08 min) 

http://www.youtube.com/watch?v=5ro-

mqJ5SiE&feature=youtube_gdata 

 Monteringen (1,38 min) 

http://www.youtube.com/watch?v=R7qL6MeRXgA  

Webbsida med info + produktblad 

http://www.phonirosystems.se/produkter/digital-

nyckelhantering/8-produkter/68-phoniro-lock 

 

 

Anne-Lie Söderlund, 

äldreenheten 

http://www.youtube.com/watch?v=5ro-mqJ5SiE&feature=youtube_gdata
http://www.youtube.com/watch?v=5ro-mqJ5SiE&feature=youtube_gdata
http://www.youtube.com/watch?v=R7qL6MeRXgA
http://www.phonirosystems.se/produkter/digital-nyckelhantering/8-produkter/68-phoniro-lock
http://www.phonirosystems.se/produkter/digital-nyckelhantering/8-produkter/68-phoniro-lock
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10. KPR´s synpunkter på detaljplanen för Ältadalen 

Ärendet skall in i en samrådsredogörelse där alla inkomna 

synpunkter bemöts och beslut motiveras. I det här fallet tog 

planenheten hjälp av social- och äldrenämnden.  

2013-09-30 är det tjänstemannaberedning och efter det skall 

ärendet vidare till miljö- och stadsbyggnadsnämnden, 

kommunstyrelsen och kommunfullmäktige. 

 

 

 Diskussion  

11. Ökad valfrihet inom ramen för biståndsbedömning.  

Punkten skjuts till nästa möte. Ordförande hänvisar till: 

http://www.socialchefer.se/?id=589 

 

 

12. Hur kan nämndernas efterfrågan av KPR´s synpunkter 

öka? 

Framöver kommer 1:e och 2:e ordförande delta i KPRAU. 

KPR har önskemål om att politikerna tar med sig ärenden 

från nämnder till KPR:s möten och att de även informerar 

nämnderna om kommunala pensionärsrådet.  

 

 

13. Nästa möte 

KPRAU 2013-11-07, kl. 13.00 -15.00 STH Gliwice 

KPR 2013-11-28, kl.13.00 -15.00 STH Jelgava 

 

 

14. Övriga frågor 

 En namnlista skickas runt under mötet, där det finns 

möjlighet att korrigera uppgifter namn adress, telefon 

och önskemål om man vill ha utskick med brev eller 

e-post.   

 Ett förslag på studiebesök är Danvikshem. 

Ordförande ser över möjligheten att förlägga ett KPR 

möte där 2014.  

 En specifikation om vad Tryggve ska utföra för 

uppgifter skickas med tillsammans med nästa kallelse. 

 

 

15. Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet 

 

 

 

 

http://www.socialchefer.se/?id=589
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